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Hoezo     vakantie? 
Het is sinds de oprichting van de buurtvereniging nog niet zo druk geweest op het secretariaat.  
Er speelt van alles tegelijk in onze buurt:  

 Verkoopplannen van het klooster Euphrasia (meelezen brief aan omwonenden) 

 Nieuw bestemmingsplan van de gemeente (zienswijzen indienen voor 11 aug. 2011) 

 Kunstgrasaanvraag HBS 

 Afronding duinrel achter de A. Thijmlaan 

 Vernieuwing Bleek en Bergpad tussen de sportvelden.   

 Opknappen van het fietspad langs de Brederodelaan. 

 Nieuwbouw huurwoningen in Park Brederode. 

 Leidingen in de Schulzlaan. 
 

HBS wil nu overal kunstgras. 
De hockeyclub HBS heeft op 17 juni vergunning aangevraagd voor de aanleg van 2 kunstgrasvelden.  
De hockeyclub moet flink investeren; de activiteiten rondom het bedrijven van de sport moeten dan flink groeien om 
voldoende inkomsten in het laatje te krijgen. En vele van die activiteiten verhogen de overlast. 
Lees de hele tekst hier 
De buurtvereniging gaat na wat de om- en aanwonenden daarvan vinden. Wij verspreiden een brief met informatie en 
een antwoordstrook. Wilt u ook reageren, stuur ons een email. 
Wij zullen de zienswijze en gevoelens van de buurt binnen enkele weken bekend maken aan de gemeente. 

Ook is er een aanvraag gedaan voor het plaatsen van een fietsenstalling bij HBS (6-7-2011). 

Werkterreinvergunning 
Deze is aangevraagd voor de C. Schulzlaan 2-70, en het betreft het plaatsen schaftwagen en eco-toilet, van 24 augustus 
t/m 2 december 2011, Van Zoelen B.V. (7-7-2011). Wordt er gegraven in de nieuwe bestrating? 

2011020303 Gunningbeslissing fietspad Bergweg 
Het college besluit de aanleg van het fietspad tussen de sportvelden van HBS en BVC en de levering en plaatsing van 
hekwerken te gunnen aan enkele bedrijven (12-7-201). 
Tevens om BVC en HBS te informeren over de definitieve uitvoeringswijze en –planning. 
Jammer dat de Buurtvereniging buiten dit lijstje is gebleven. 
U zult wel gezien hebben dat de werkzaamheden nu in volle gang zijn. 

 

Wist u dat … 

Wij meerdere reacties kregen op onze vragen over de brommeroverlast van de vroege krantenbezorger en de 
hondenlosloopplaats? Ook uw reactie is nog altijd welkom. 

De meerderheid van de werkgroep Euphrasia/Schapenduinen de inloopavond van de gemeente over het nieuwe 
bestemmingsplan heeft bezocht? Inmiddels hebben alle omwonenden een brief gekregen met alle recente informatie 
over het nieuwe bestemmingsplan en over de verkoopplannen van het klooster Euphrasia. Inclusief het verzoek hierop 
naar de werkgroep te reageren. Meelezen 

We weer 2 nieuwe leden mochten noteren, zodat het totale aantal nu 72 is? 

http://www.bloemendaalnoord.nl/files/20110704.Euphrasia%20rondom%20bewoners%20definitief.pdf
http://www.bloemendaalnoord.nl/HBS.html
http://www.bloemendaalnoord.nl/files/Enquete%20omwonenden%20sportvelden%20juli%202011.pdf
mailto:info@bloemendaalnoord.nl
http://www.bloemendaalnoord.nl/schapenduinen.html


We u een goede vakantie toewensen? 

 Wenst u de nieuwsberichten van de buurtvereniging niet langer te ontvangen: 
laat het even weten: info@bloemendaalnoord.nl 
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